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Abstract (en)
[origin: US4731291A] A photographic paper support material for photographic purposes is disclosed with a polyolefin coating on both sides, wherein
the base paper is internally sized by using a hydrophobizing sizing agent, and is surface sized with an aqueous coating mixture. The aqueous
coating mixture contains a carboxyl-modified polyvinyl alcohol and optionally includes compounds with polyvalent cations. The paper support
material is preferably used with such photographic layers as require wet development and wet fixing of the photographic image with photographic
processing solutions.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein beidseitig mit einem Polyolefinüberzug versehener Papierträger für fotografische Zwecke, der unter Verwendung
hydrophobierender Leimmittel geleimt und mit einer wäßrigen Beschichtungsmischung behandelt ist und einen beidseitigen Polyolefinüberzug
besitzt, wobei die wäßrige Beschichtungsmischung einen carboxylmodifizierten Polyvinylalkohol sowie gegebenenfalls Verbindungen mit
mehrwertigen Kationen enthält, insbesondere für Papierträger mit solchen fotografischen Schichten, die einer Naßentwicklung oder Naßfixierung
des fotografischen Bildes mit sogenannten fotografischen Behandlungslösungen bedürfen.
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